
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom 
 

                                          Z á p i s n i c a 
 

     zo 6. zasadnutia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom       
                                              zo dňa 23. júla 2015 

     ________________________________________________________________ 
 

Prítomní: Ing. Lenka Kovačevičová, starostka mestskej časti 
                  JUDr. Marta Bulecová, prednostka miestneho úradu 

                  7 poslancov miestneho zastupiteľstva (podľa prezenčnej listiny) 
                  ospravedlnení: R. Schwarcz, M. Slivka, P. Badanič, L. Kleinová, M. Papcun,          
                                          M. Siksa 
                 vedúci oddelení MÚ: JUDr. A. Olejárová, Ing. M. Derfiňák 

 
Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

                  2. Schválenie programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva 
                  3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  

                  4. Návrh na 2. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti                                   
                      Košice – Nad jazerom na rok 2015 

                  5. Návrh na delegovanie poslancov miestneho zastupiteľstva Mestskej časti                           
                      Košice  – Nad jazerom do rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej  
                      pôsobnosti Mesta Košice; 
                  6. Záver 

 
1/  Rokovanie miestneho zastupiteľstva otvorila a viedla starostka L. Kovačevičová.                 
     Privítala všetkých prítomných na zasadnutí. Konštatovala, že zo zvolených 13 poslancov   
je prítomných na rokovaní 7, takže zasadnutie je uznášaniaschopné. Ospravedlnili sa poslanci: 
M. Siksa, M. Slivka, P. Badanič, R. Schwarcz, L. Kleinová, M. Papcun. 
2/ Program zasadnutia uvedený v pozvánke na rokovanie bol schválený bez doplnkov 
a pripomienok.  (Hlasovanie č. 1: z prít. 7 za 7) 
3/ Starostka určila za zapisovateľku pracovníčku MÚ A. Egyegovú, za overovateľov zápisnice 
poslancov: J. Skonca a B. Berbericha.  
    Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci: E. Cimbala – na návrh poslankyne                       
R. Lenártovej a A. Gajdošová – na návrh poslanca J. Skonca.                                             
(Hlasovanie č. 2: z prít. 7 za 7) 
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4/ Návrh na 2. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 
2015 bol predložený písomne. Návrh uviedla a zdôvodnila starostka. Návrh bol prerokovaný 
v miestnej rade, ktorá odporučila miestnemu zastupiteľstvu návrh schváliť v predloženom 
znení.  

   V rámci rozpravy vystúpili:  
R. Lenártová – pri tejto príležitosti vyjadrila potešenie z toho, že 22. 6. 2015 na rokovaní 
mestského zastupiteľstva bola schválená úprava rozpočtu, ktorá zahŕňala okrem iného, 23 
tisíc eur na revitalizáciu jazera, pretože že si to vyžadovalo navýšenie celého projektu o túto 
sumu. Následne tam boli ďalšie úpravy, ktoré sa týkali škôlok na území mestskej časti a ZŠ 
Bukovecká. Rovnako bol navýšený rozpočet o 23 tisíc eur, kde okrem toho, že tam z úradu 
vlády prebieha výstavba inlane ovalu, bude sa revitalizovať celé okolie školy. Bude sa tam 
meniť celý plot, keďže je to v zlom stave. Pri tejto príležitosti sa chce opýtať a žiada 
o vysvetlenie poslanca p. Berbericha, ktorý nehlasoval za zmenu rozpočtu. Pýtalo sa jej na to 
už veľa ľudí a sama nevie, prečo p. poslanec tak reagoval ako reagoval. Prečo nehlasoval za 
zmenu rozpočtu, ktorá sa týkala Mestskej časti Košice – Nad jazerom. Nehlasoval ani za 
projekt Damko – deti a mládež mesta Košice, kde bola aj Haliganda, ktorá sídli v kostole 
v mestskej časti a schvaľovalo sa pre ňu 1 700 eur. Boli tam aj dotácie pre ZŠ Jenisejská, ZŠ 
Dneperská. P. Berberich nehlasoval ani za Plán hospodárskeho a sociálneho  rozvoja mesta 
Košice, ktorý sa bude prijímať tu na miestnom zastupiteľstve. Sú veľmi radi, že je tento nový 
plán a na základe tohto môže tento dokument používať aj mestská časť. Ohľadne projektov, 
ktoré sú z ministerstva vnútra a týkajú sa civilnej ochrany, žiadala p. poslanca o vysvetlenie, 
lebo to jej nie je jasné, aký je to postup. Komunálna politika je o práci pre ľudí a pán poslanec 
sa už dlho pohybuje v tomto priestore a toto sa nedá vysvetliť. Naozaj solidarita končí niekde 
a toto sa nedá vysvetliť. Poprosila ho, aby vysvetlil aj kolegom poslancom, pretože to chcú 
vedieť a chcú to vedieť aj občania, prečo reagoval tak ako reagoval.  
 B. Berberich – uviedol, že ku všetkým otázkam sa asi nevyjadrí, ale k jednej sa vyjadrí. 
V každom prípade v rámci rozpočtu sa postavil preto tak, lebo tam boli aj iné veci, s ktorými 
nesúhlasil. Keďže je v klube poslancov, ktorý sa rozhodol k rozpočtu jednoducho postaviť tak 
ako sa postavil a tak zvolil taký postup, že sa nezúčastnil vôbec hlasovania. Je to v krátkosti 
na vysvetlenie. V každom prípade ostatné veci, keďže nastúpil ako poslanec nedávno, je 
pravda, že pri niektorých veciach nebol asi pravdepodobne dosť informovaný, čo sa týka 
materiálov a veci, ktoré sa týkajú mestskej časti. Teda úplne jednoduché vysvetlenie. 
V každom prípade do budúcnosti bude sa musieť viacej pripraviť na zasadnutie práve kvôli 
týmto veciam, ktoré tu boli povedané. Toto je jeho vysvetlenie, tak ako to povedal.  

R. Lenártová – musí povedať, že je to hanba, čo teraz p. poslanec povedal. Vyzvala                     
p. poslanca, aby uviedol aspoň jednu položku v zmene rozpočtu, ktorá by poškodzovala niečo 
alebo niekoho. Revitalizácia mestskej časti je projekt, ktorý nemá obdobu na Slovensku. Je to 
unikátna metóda a vďaka tomu, tam beží život taký ako beží. Keby sa nenastúpilo na túto 
cestu tak je tam uzávera kvôli vysokej hladine toxických siníc. Nedali by sa tam realizovať 
ani preteky vo vodnom lyžovaní, ktoré mesto Košice posúvajú niekde inde a nemohli by sa 
tam rekreovať ani Košičania. Nerozumie, ktorá položka tam bola sporná. Je to vyjadrenie 
hlúpe, požiadala poslanca o prepáčenie za vyjadrenie. P. poslanec sa pohybuje v komunálnej 
politike najdlhšie zo všetkých  a nech nehovorí, že sa nepripravuje na zasadnutie. Musí 
spomenúť nebohého Mariána Gála, pretože on by nikdy nehlasoval proti jazeru v akomkoľvek 
klube by bol. Toto ospravedlnenie od p. poslanca nemá vôbec žiadne „racio“ a neverí, že by to 
nejaký občan jazera prijal ako vysvetlenie, lebo toto nie je vysvetlenie. Je veľmi sklamaná 
z postoja p. Berbericha.  
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Starostka – doplnila slová p. námestníčky s tým, že naozaj ide o veľkolepú a unikátnu vec. 
Profesor Maršálek je opäť v Košiciach behom dvoch týždňov.  Výsledky sú, množstvo siníc 
vo vode sa znížilo, voda je priehľadnejšia a nie je to len pre jazero, ale pre všetkých 
Košičanov. Dvadsať rokov sa s tým nič nerobilo a bez podpory mesta by nebola možná 
realizácia. Jednoducho nie sú na to finančné prostriedky. Touto cestou ďakuje mestu za 
všetkých jazerčanov  a Košičanov. Je v tejto lokalite každý deň a je presvedčená, že život sa 
vráti nielen do mestskej časti, ale konkrétne do tejto lokality. Množstvo ľudí, rodín chodia tu 
na prechádzky. Bez tejto metódy by voda v jazere bola už v katastrofálnom stave. Je potrebné 
povedať, že množstvo siníc v tom sedimente je uložených na 50 rokov dopredu. To čo sa teraz 
realizuje, zastabilizuje tú vodu a toto opatrenia sa bude aj do budúcnosti realizovať. Ešte raz 
poďakovala mestu za pomoc. Všetci si môžu všimnúť v mestskej časti, čo všetko sa deje, keď 
pôjdu autom, peši alebo bicyklom. Opravujú sa komunikácie, cesty, prebehlo rokovania so 
Správou mestskej zelene. Spolupráca s ktoroukoľvek mestskou inštitúciou je na veľmi dobrej 
úrovni. Starostovia z iných mestských časti, nebude menovať, sa boli pozrieť na jazere, lebo 
že sa hovorí, že na jazere to žije. Pýtajú sa, aby sme ukázali, čo tu inak robíme. Robí sa tu 
presne komunálna politika a politická straníckosť musí ostať vonku. A o to by chcela všetkých 
poprosiť. Jednoducho tu sú občania a mali by ťahať „za jeden povraz“ pre ľudí, pre 
jazerčanov a pre mesto. Treba ísť pozrieť do iných miest väčších, menších, aby vedeli 
porovnať aký je tam život. Život v Košiciach naozaj iné mestá závidia v tom, čo sa tu deje, 
ako sa tu rekonštruuje. Košice sa dostávajú do mediálnej pozornosti, lebo toto mesto rozkvitá.  
R. Lenártová – ešte uviedla, že tragikomické na tom je ešte to, že sa schvaľoval prenájom      
za osobitný zreteľ, čiže za 1 euro - občianskemu združeniu CINEFIL, kde je štatutárom brat       
p. Berbericha. Keby sa ona postavila k tomu politicky, tak v živote by tento materiál nebol na 
rokovaní zastupiteľstva.  P. Berberich veľmi dobre vie, že bola ambasadorka tohto materiálu 
a vďaka tomu, že sa postavila k tomu ako sa postavila a aj primátor mesta, získalo občianske 
združenie za osobitný zreteľ obrovský majetok – kino Úsmev. Musí povedať, že jej bolo 
z toho veľmi smutno a p. poslanec by si mal vyvodiť nejaký záver sám pre seba a aj pre 
všetkých ostatných, pretože toto nie je určite v poriadku. 
   Starostka – konštatovala, že čo sa týka Programu rozvoja mesta Košice, je to fantastický 
materiál. Mestská časť bude z neho čerpať, bude sa prejednávať, prijímať a dopĺňať o to, čo 
mestská časť ešte potrebuje.  Je to poklona teamu, ktorý na tom pracoval. Pripravovalo sa to 
mesiace a nám to ušetrilo roky a hlavne finančné prostriedky. Je to rozsiahly materiál 
a muselo by sa na ňom pracovať roky s teamom ľudí a mestskú časť by to stalo peniaze. 

    Po ukončení rozpravy miestne zastupiteľstvo hlasovalo a schválilo uznesením č. 53:          
1. 2. Zmenu programového rozpočtu MČ Košice – Nad jazerom na rok 2015 podľa  
    predloženého návrhu   
2. čerpanie finančných prostriedkov z fondu hospodárskeho a sociálneho rozvoja takto:            
- na rekonštrukciu elektronického zabezpečovacieho zariadenia MO Poludníková: 4 500 €       
- na rekonštrukciu podlahy v sále KS Iskra: 4 000 €                                                                        
- na riešenie statickej dopravy na Rovníkovej ulici – I. etapa: 5 000 €.                               
(Hlasovanie č. 3: z prít. 7 za 7) 
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5/ Návrh na delegovanie poslancov miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Nad jazerom        
do rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Košice bol predložený 
písomne. 

   Návrh uviedla starostka s tým, že návrh sa predkladá na základe požiadavky Mesta Košice 
a ide o doplnenie poslancov miestneho zastupiteľstva na uvoľnené miesta do rád škôl 
a školských zariadení so sídlom v našej mestskej časti, po zosnulom poslancovi                       
Ing. Mariánovi Gálovi, PhD. Zároveň predložila pozmeňujúci návrh k návrhu uznesenia a to: 
na ZŠ Bukovecká 17, Košice navrhla nahradiť seba poslancom Michalom Capcarom. Na MŠ 
Jenisejská 24, Košice navrhla nahradiť poslankyňu Andreu Gajdošovú poslancom Michalom 
Capcarom. Informovala, že návrh prerokovala miestna rada a odporučila ho v znení 
pozmeňovacieho návrhu predložiť miestnemu zastupiteľstvu. Po prerokovaní a odporučení 
v miestnom zastupiteľstve bude návrh zaslaný Mestu Košice a následne predložený na 
schválenie v mestskom zastupiteľstve.  

    K predloženému písomnému návrhu a pozmeňovaciemu návrhu uznesenia, ktorý predniesla 
starostka neboli vznesené pripomienky. V rámci rozpravy nikto nevystúpil.  

    Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o pozmeňujúcom návrhu uznesenia, ktorý predniesla 
starostka a návrh schválilo. (Hlasovanie č. 4: z prít. 7 za 7) 

    Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o uznesení ako celku so zapracovaním pozmeňujúceho 
návrhu a návrh schválilo – uznesenie č. 54. (Hlasovanie: č. 5: z prít. 7 za 7) 

     Po vyčerpaní programu starostka  poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila zasadnutie 
miestneho zastupiteľstva za ukončené. Ďalšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva sa 
uskutoční v zmysle orientačného časového plánu 24. 9. 2015. 
 

 
 

 
JUDr. Marta Bulecová                                                 Ing. Lenka Kovačevičová               
prednostka miestneho úradu                                        starostka mestskej časti 
 

 
overovatelia: Bernard Berberich                                                                                               
                      Jozef Skonc 
 

 
 

 
zapisovateľka:  Egyegová 


